

Title (en)
Gabion with various supporting rows

Title (de)
Drahtschotterkasten mit verschiedenen Tragschichten

Title (fr)
Gabion avec rangées porteuses différentes

Publication
EP 2772588 A1 20140903 (FR)

Application
EP 14156887 A 20140226

Priority
FR 1351756 A 20130227

Abstract (en)
The gabion (2) has a gridded bottom (4) that extends primarily in a plane, and a set of side faces (6-9) delimiting a container. The gridded bottom is formed of a wire (28) extending in a direction (X) parallel to and intersected with another wire (30). The former wire is spaced from the latter wire in a direction (Y) so as to form a set of carrying lines (32, 34). Each carrying line or two non-carrier lines is located immediately on the right and the left of each carrying line that differ visually from other non-carrier lines of the bottom.

Abstract (fr)
L'invention concerne un gabion (2) comportant un fond (4) grillagé de manière à former: - une ou deux rangées (32, 34) de mailles dites "porteuses", destinées à être chacune traversée par une sangle de levage attachée autour d'une barre de répartition, - des rangées (36) de mailles dites "non-porteuses" parallèles, au moins l'une de ces rangées non-porteuses séparant les deux rangées porteuses lorsque le gabion comporte deux rangées porteuses, caractérisé en ce que chaque rangée porteuse (32, 34) ou les deux rangées non-porteuses situées immédiatement à droite et à gauche de chaque rangée porteuse diffèrent visuellement des autres rangées non-porteuses (36) du fond (4) grillagé.

IPC 8 full level
E02D 29/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
E02D 29/0208 (2013.01)

Citation (applicant)
• FR 2951750 A1 20110429 - AQUATERRA SOLUTIONS [FR]
• FR 2951751 A1 20110429 - AQUATERRA SOLUTIONS [FR]
• EP 1186719 A2 20020313 - WEBER RAINER [DE]

Citation (search report)
[A] EP 1186719 A2 20020313 - WEBER RAINER [DE]

Cited by
GB2526786A

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2772588 A1 20140903; EP 2772588 B1 20150902; FR 3002558 A1 20140829; FR 3002558 B1 20150424

DOCDB simple family (application)
EP 14156887 A 20140226; FR 1351756 A 20130227